



Intervention SERVICES

Our learning services are designed to enhance children's skills and abilities through targeted support. Tailored to each child's specific needs, we concentrate on areas such as speech, behavior, and motor skills. Sessions provide a structured approach to promoting growth and development. can be offered in home, at our center at daycares or in schools.



Our team consists of qualified educators dedicated to providing intervention services, fostering a positive and impactful experience.



Interventions utilize play to address targeted areas of concern, making learning both effective and enjoyable.



Our intervention services maintain a 1:1 ratio, with sessions occurring on a weekly basis.



An assessment can be carried out to establish the goals for the intervention planning.

For more information →

514-244-9440

info@lunarespiteandlearning.com



Intervention

Nos services d'apprentissage sont conçus pour améliorer les compétences et les capacités des enfants grâce à un soutien ciblé. Adaptés aux besoins spécifiques de chaque enfant, nous nous concentrons sur des domaines tels que la parole, le comportement et la motricité. Les séances offrent une approche structurée pour promouvoir la croissance et le développement. Ces services peuvent être proposés à domicile, dans notre centre, dans les crèches ou dans les écoles.



Notre équipe est composée d'éducateurs qualifiés qui se consacrent à la fourniture de services d'intervention, favorisant ainsi une expérience positive et marquante.



Les interventions s'appuient sur le jeu pour aborder des domaines ciblés, ce qui rend l'apprentissage à la fois efficace et agréable.



Nos services d'intervention maintiennent un ratio de 1:1, avec des sessions hebdomadaires.



Une évaluation peut être réalisée pour établir les objectifs de la planification de l'intervention.

Pour plus d'informations →

514-244-9440

info@lunarespiteandlearning.com